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Desať rokov od založenia

Hodnotenie uplynulého volebného obdobia starostom obce
Vďaka projektom sa naša obec postupne rozvíja

Volebné obdobie samosprávy
2006-2010 v našej obci sa o niekoľko
týždňov skončí. Uplynulé štyri roky
boli z pohľadu napĺňania predstáv
občanov rôznorodé.

Hlavnou úlohou samosprávy,
tak ako už niekoľko volebných období
predtým, bola dostavba skupinového
vodovodu. Za roky 2006 až 2008 sa
nám podarilo z Envirofondu MŽP SR
z í s k a ť n a t ú t o s t a v b u s p o l u a
preinvestovať 8 miliónov korún. Okrem
toho sme žiadali na dokončenie tejto
s t a vb y ďa l š í c h 4 2 m il i ó n ov S k .
R ozhod nut i e min is t r a ž i v o tné h o
prostredia SR László Miklósa z júna
2 0 06 o p ri d e l en í n e ná v r a tn é h o
finančného príspevku nový minister
spolu s ďalšími projektmi v zásobníku
uznesením jednoducho zrušil. Zároveň
s a zm e n i l i p o dm i e n ky č e r pa n i a
f i na nč ných p ros t r i e dko v z E U a
prijímateľom nenávratnej finančnej
pomoci mohli byť iba vodárenské
s poloč nos t i . Z toho dôvo du bo l a
nedokončená časť stavby postúpená na
d o kon č e ni e V ýc ho dos l o v e ns ke j
vodárenskej spoločnosti ako budúcemu
prevádz kovateľovi, pretož e to bol
jediný spôsob , ako získať finančné

prostriedky na dokončenie stavby. Po
prepracovaní a aktualizácii projektovej
dokumentácie bola v roku 2008 podaná
žiadosť na Ministerstvo životného
prostredia SR a po niekoľkonásobnom
doplňovaní príloh bol na jar 2010
projekt schválený vo výške takmer
1 m i l i ó n 7 0 0 t i s í c €. To j e s u m a
potrebná na dokončenie spoločného
vodovodu a miestnych rozvodov v
našej obci. Začiatkom mesiaca október
sa uskutočnilo odovzdanie staveniska
dodávateľovi stavby. Stavba by mala
byť dokončená v nasledujúcich 18
mesiacoch, približne koncom roku
2011. Týmto sa ukončí jedna dlhá etapa
výstavby skupinového vodovodu,
stavby, ktorá ukázala, že stavby takého
v eľ k é h o ro z sa h u s a m ô ž u z a č a ť
r e a l i z o v a ť i b a v t e d y , a k b u d ú
zabezpečené ni elen po technickej
s t r á n k e , a l e h l a v n e p o s t r á n k e
finančnej, teda ak bude zabezpečené
financovanie stavby v celom rozsahu.
Ukončením výstavby vodovodu sa
zároveň vytvoria podmienky na ďalšie
projekty ako je kanalizácia a čistička
odpa dových vô d a rekonš trukci a
mi es t nyc h komun ikáci í a úp ravy
verejných priestranstiev.

Aj ke ď vyš š ie s pome nu t é
projekty sú p re ďalší rozvoj obce
najdôležitejšie, podmienky čerpania
eurofondov sú nastavené tak, že každá
obec ich nie vždy vie využiť na to, čo
je najpotrebnejšie. Tak aj naša obec
využila možnosť v rámci programu
rozvoja vidieka zrekonštruovať budovu
kultúrneho domu a obecného úradu.
Projekt v celkovej výške 198 tisíc € bol
ú s p e š n ý a r e k o n š t r u k c i a b u d e
realizovaná v tomto roku.

V tomto volebnom období bol
v y p r a c o v a n ý a o b e c n ý m
zastupiteľstvom schválený Územný
plán Obce Rakovnica, ako základný
dokument územného rozvoja obce a

Plán hospodárskeho a sociálneho rozvoja
Obc e Rakovnica . Tie to dokumenty
definujú reá lny s tav rozvoja obce a
určujú výhľad a trendy všestranného
rozvoja obce na najbližšie obdobie v
nadväznosti na okolité obce, združenia
obcí , ktorých je naša obec členom i v
na d väzno s t i na rozvo j Ko š i c kého
samosprávneho kraja.

Súčasťou rozvoja obce sú nielen
projekty veľkého rozsahu, ale aj projekty
menších rozpočtových nákladov. Jedným
z n i c h b o l o z a v e d e n i e
vysokorýc hlos tného in terne t ového
pripojenia v obci, ktoré v súčasnosti
využíva takmer polovica domácností.

Ta k t ie ž b o la z r e al i z ovaná
výmena svietidiel verejného osvetlenia,
ktorá bola vykonaná v dvoch etapách a
zn a m en a l a zn í ž e ni e n á kl a d o v n a
spotrebu elektrickej energie o 50%.

Rovnakým spôsobom, na etapy,
bola vykonaná aj rekonštrukcia obecného
klubu. Boli vymenené drevené okná a
dvere za plastové, obnovené odkvapové
žľaby, vykonané odvodnenie múrov v
prízemí budovy, splynofikovaná kuchyňa
a uskutočnila sa výmena akumulačných
kachlí za priamo výhrevné vykurovacie
te le sá , up ravené okol i e , obnovené
autobusové zastávky.

B o l po d a n ý a j p ro j e k t n a
rekonštrukciu miestneho rozhlasu, ale z
dôv odu presmer ovania f inančných
prostriedkov z Ministerstva financií SR
na p o m o c o b c i a m p o š ko d e n ýc h
po v o dň a m i , ne b o li na t ie t o ú če l y
vyčlenené ďalšie peniaze. Žiadosť je
možné po aktualizácii projektu podať na
MF SR na budúci rok.

Vážení spoluobčania, končí sa
vo l e b né o b do b i e , k o n č í s a mo j e
pôsobenie vo funkcii starostu obce .
Chcem sa preto poďakovať všetkým
vám, spoluobčanom, poslancom, členom
komisií, spolupracovníkom, ktorí ste

Ing. O. Lorko, starosta obce

pokračovanie na str. 2
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akýmkoľvek spôsobom priložili ruku k
dielu, ktoré sme počas uplynulých osem
rokov spoločne budovali a šírili tak
dobré meno našej obce.

Skúsenosti uplynulých rokov
ukazujú, že podmienkou rozvoja obce
sú dostatočné finančné zdroje. Keďže

vlastné prostriedky obce na rozvoj
nestačia, hlavnou úlohou vedenia obce,
te d a s ta r o s t u a posl a nc ov O Z, j e
zabezpečiť financovanie rozvojových
projektov z iných zdrojov. Blížia sa
ko m u ná l ne vo ľ by. K a ndi d á t i na
starostu obce a poslancov obecného
zastupiteľstva v predvolebnej kampani

zverejnia svoje predstavy a plány, ako by
chceli vo vedení obce pokračovať ďalej.
V minulom čísle RON bol pod názvom
„Čo občania potr ebujú , očakávajú“
uv e r e jn e n ý čl á n o k p l n ý n á p a do v
občanov, čo by sa mohlo a malo v obci
realizovať. Je to takmer hotový volebný
program, treba z neho odložiť stranou
abstraktné a v podmienkach našej obce
momentálne nerealizovateľné zámery a
os tá vajúce zorad iť pod ľa reá lnych
vecných a časových kritérií. A povedať
občanom to podstatné, ako a odkiaľ na to
získať zdroje. Verím, že z kandidátov na
starostu obce bude najúspešnejší ten,
kt orý doká že pre svedč iť obč anov-
voličov, že vie odkiaľ a akým spôsobom
zabezpečí zdroje na ďalší rozvoj obce. K
tomu potrebuje, okrem všeobecného
roz h ľadu , vzdel anie , s kúsen ost i v
riadení, rozvážnosť v rozhodovaní, ale aj
podporu spoluobčanov, nás všetkých,
ktorým záleží na Rakovnici a jej ďalšom
rozvoji.

Ing. Ondrej Lorko
starosta obce

pokračovanie zo str. 1

Rekonštrukcia OcÚ a kultúrneho domu Foto:Dr. Sabo

Pohľad na obec Foto : Ing. O. Lorko
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PREDSTAVUJEME

Kandidátka na starostu obce Mgr. Marta Gadušová
Vážení spoluobčania,

čochvíľa je tu deň, kedy sa otvoria
volebné miestnosti a občania si budú
voliť svojich predstaviteľov do
orgánov obcí. Dovoľte mi úvodom
apelovať na Vás, aby ste využili svoje
volebné právo a akokoľvek sa
rozhodnete, prišli odovzdať svoj hlas
vyvolenýmkandidátom.
Voľby, odovzdanie hlasov, to je
predovšetkým o podpore a dôvere
kandidátovi, je to prejav záujmu o
dianie v obci, ku ktorej máme kladný
vzťah, naktorej námzáleží.

Ako kandidátka na starostku
obce som nominovaná politickou
stranou SNS. V tomto volebnom období
pracujem ako zástupkyňa starostu. Od
skončenia vysokoškolského štúdia
/1978/ som pracovala v oblasti ZPOZ v
Dobšinej, Rožňave a v rodnej obci.
Poslankyňou aj členkou Obecnej rady
som bola tri volebné obdobia. Moje
skúsenosti v oblas ti riadenia a
komunikácie s ľuďmi, poznanie
problémov našej obce a môj záujem o jej
rozvoj ma priviedli k tomu, aby som
kandidovala na post starostky obce
Rakovnica.

V prípade môjho zvolenia chcem:

- sústrediť sa na hospodárne a efektívne
využívanie finančných zdrojov, majetku
obce a možnosti ďalších úsporných
aktuálnych opatrení
- formou spoločných aj neformálnych

stretnutí načúvať občanom, poznávať
ich názory, námety a riešiť podľa
možností problémy

- pokračovať v realizácii prebiehajúcich
projektov a zároveň otvoriť priestor
novým, ktoré je možné realizovať z
európskych fondov v prípadnej
spolupráci so susednými obcami aj za
podpory VÚC

-dokončenie vodovodu, k torého
budovanie by sa malo ukončiť v
budúcom kalendárnom roku

- iniciovať projekty veľkého rozsahu,
týkajúce sa rekonštrukcie bývalej MŠ,
kanalizácie, čističky odpadových vôd a
rekonštrukcie miestnych komunikácií

- z končiaceho sa volebného obdobia
aktualizovať projekt na rekonštrukciu
miestneho rozhlasu

- ozvučiť cintorín, skvalitňovať jeho
údržbua údržbu domusmútku

- úpravu autobusovej zastávky na
Hostinci smerom na Štítnik a spevniť
schody vedúce popri ceste

- v rámci možností pripraviť projekt na
reguláciu potoka z časti Hostinec

- spolupracovať a podporovať
aktívnu činnosť miestnych
organizácií JD , MS, Banícky
spolok, Urbariát a PZ

- spolupracovať s cirkvami

- podporovať činnosť KMR,
klubové stretnutia a akcie pre deti

- podľa možností oživiť športové
aktivity futbalov a turistov

- organ izovať kul t úrne a
spoločenské podujatia Deň obce,
plesy, tematické tvorivé dielne,
ktoré by sa stali tradíciou

- začať zbierať materiál na
vytvorenie izby našichpredkov

- zachovať vydávanie obecných
novín RON

- dbať na primeranú a dôstojnú úroveň
činnostiZPOZ

-spolupracovaťs podnikateľskou sférou

- snažiť sa spolu s občanmi o ďalšie
skrášľovanie obce, motivovať ich k tomu,
aby našaobec bola čistejšia a krajšia

- starať sa o skvalitňovanie oddychových
priestorov v dedine a v spolupráci s
Urbariátom i mimo nej, taktiež o čistenie
studničiek

Sú úlohy a aktivity, ktoré vyžadujú veľké
množstvo financií, a tých pri súčasnom
šetrení vládou určite nebude dostatok.
Mnohé úlohy a aktivity sa však dajú
realizovať aj s nízkym rozpočtom, alebo
za pomoci sponzorov.
Verím, že za pomoci aktívneho postoja a
podporyobecného zastupiteľstva, ale aj
všetkých spoluobčanov sa nám podarí
napredovať v skvalitňovaní nášho
životného štýlu, životného prostredia v
našej malebnej obci.

Ďakujem za dôveru.

Mgr. Marta Gadušová

Mgr. Marta Gadušová

Stred obce s kostolom Foto: Ing.O. Lorko
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Vážení občania Rakovnice.

P re d k l a d á m V á m s v o j
volebný program. Nejdem z úcty voči
Vám sľubovať nemožné, ale to, čo
Vám sľúbim, je realizovateľné .
C hápem to ako formu verej ne j
zmluvy, verejného záväzku voči Vám
a s Vami.

V rámci kontinuity riadenia
obce budem využívať a rozvíjať
k ladné stránky a od straňovať ,
prípadne zmierňovať negatívne
stránky. Mojim cieľom bude, aby sa
občania v obci cítili dobre, boli na
svoju obec patrične hrdí a radi sa do
nej vracali nech by boli akokoľvek
ďaleko.

TRANSPARENTNOSŤ :

EKONOMIKA OBCE

· R oz š í r i ť
občanov a zapojiť ich do rozhodovacej
činnosti v obci, na čo využijem inštitút
v e re j n ý ch z h r om a ž de n í , kd e s a
navzájom budú navrhovať požiadavky
a následne aj možnosti ich riešenia. Čas
a k o n a n ie z a s a d n u t í o b e c n é h o
zastupiteľstva, jeho program a výsledky
budem zverejňovať prostredníctvom
obecného rozhlasu, internetovej stránky
a RON. Obec ný úra d sa m usí s ta ť
z drojom dos tupnýc h informáci í a
pomoci občanom. Nestránkový deň
bude neznámy pojem.

:
·
pri všetkých druhoch daní a poplatkov,
h ospod árnej š ie vyu žíva ť obe cn ý
m aje tok , jeho zdokumentovanie a

i n f o rmovano s ť

Zamedziť daňovým únikom

zaevidovanie.
· Na získanie finančných
prostriedkov pre obec využijem svoje
vedomost i, skúsenost i, kontakty a
možnos ti na
čerpanie príspevkov z eurofondov, ale
aj recyklačného a enviromentálneho
fondu pre riešenie potrieb obce. Nájsť
efekt ívny spôsob zmeny činnos ti
hospodárenia s bioodpadmi.
· Zmapovať a vedieť, kde
sa stráca alebo získava nejaký finančný
efekt.

· j e vi z i t ka obce .
Chcem vytvoriť z cintorína oázu piety a
pokoja, kde občania budú môcť vzdať
hold spomienkam na svojich blízkych.
V prípade záujmu občanov zabezpečím
osadenie tzv. , aby
sme si mohli zapáliť sviečku aj pre
tých, ktorí už nie sú medzi nami a majú
hroby niekde úplne inde. Zabezpečím
o sa d e n ie l a v ič i e k v p r i e s t o r o c h
cintorína, pravidelnú údržbu cintorína.
Lavice, ktoré sú v Dome smútku, sú
studené, tvrdé a nepohodlné. Tieto
nedostatky by som tiež rada odstránila.
P er s pe k t í v ne c h c e m r i e š iť no vé
hrobové miesta. Upraviť vstupný areál
s o s a d e n í m o r i e n t a č n e j m a p y
e x i s t u j ú c i c h h r o b o v a k o a j s
cintorínskym poriadkom.

·
chátra. Vyhlásim verejný prieskum u
občanov o návrhoch na jej využitie
Na z á k l a d e a n a l ý zy p r i j m e m e
rozhodnutie o jej ďalšom využití.

· Trápi ma, a nielen mňa, ale všetkých
občanov, ktorým v lete vysýchajú
s tu d n e a s ú be z v o dy, v i a cr oč ná
kalvária s výstavbou .
Žiaľ, obec ani starosta nemajú žiadne
kompetencie, nakoľko vodovod je
majetkom VVS, a.s. Košice. I napriek
tomu vyvolám osobné rokovanie s
generálnym riaditeľom VVS. V prípade
potreby zorganizujem petíciu občanov.

· Postavenie
smerom na Štítnik v miestnej časti
Hostinec.

· Na c es te z Hos t i nca do dedi ny
o s a d i ť s
protišmykovými schodmi, aspoň na 2
miestach osadiť lavičky na oddych pre

podávania projektov

Cin torín

Budova bývalej materskej školy

vodovodu a ČOV

autobusovej zastávky

p e v n é z á b r a d l i e

ROZVOJ OBCE:

Spomienkového kríža

starších občanov.

· V zime pripraviť
a pluhovanie. Nakoľko je

cestná premávka u nás rýchla, požiadam
OR - P Z a s p rá vu c ie s t nap r í k l ad o
os a d e ni e s vete l ného u k az ov ate ľa
rých los ti , ktorý ju aspoň čias točne
zmierni.

·
, cestovného ruchu

a t u ristiky, Dbať na čis totu v obci ,
udržiavanie zelene, ciest, osvetlenia.
Vy h l á s i m s úťa ž o n a j k r aj š í d vo r ,
predzáhradku, resp. balkón.

· Budem vyhľadávať organizátorov a
podmienky pre ich realizáciu. Zriaďovať
zá u j mo v é k lu b y pr e m l ád e ž , p r e
do s pe lýc h , na p r . st o l n o te n i s ový ,
počítačový, kynologický, minifutbal...
Obnoviť činnosť futbalového oddielu,
dob rovo ľ n ého h a si č s k é ho z boru .
Zachovám podmienky v starostlivosti o
starších občanov. V rámci spoločenských
aktivít podporím záujmové skupiny,
organizovanie stretnutia rodákov obce,
zábavy, fašiangový ples....

Mám toho v pláne oveľa viac,
ale sú to plány finančne náročne, preto
b u d e m z v a ž o v a ť m o ž n o s t i i c h
financovania a realizácie. Môj program
je otvorený dokument. Sľubujem, že
budem pružne reagovať na vzniknuté
situácie a využijem svoje možnosti na
ich riešenie k spokojnosti vše tkých.
Vyhodnotenie splnenia záväzku zverujem
do Vašich rúk.

Za podporu mojej kandidatúry
Vám vopred ďakujem.

Ing. Monika Genčiová

skládky posypového
materiálu

Vytvárať podmienky pre r ozvoj
podnikania a služieb

KU LTÚR A , S P OLO ČEN SKÉ
AKTIVITYAŠPORT:

Kandidátka na starostu obce Ing. Monika Genčiová

PREDSTAVUJEME

Ing. Monika Genčiová

Pohľad na časť obce Hostinec
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Mobilný včelín

Kandidát na starostu obce Ľuboš Lešták
Vážení spoluobčania, v blížiacich sa
komunálnyh voľbách kandidujem na
post starostu obce a v krátkosti Vám
predkladám svoj predvolebný
program.

1.) Projektyobce

2.) H

V prípade zvolenia bude mojou snahou
pokračovať v rozbehnutých projektoch
životu dôležitých pre našu obec. Ako
všetci vieme, jedná sa o realizáciu
vodovodu a kanalizáciu. Dlhú cestu,
ktorú museli vykonať bývalí, ako aj
súčasní starostovia, chcem doviesť do
úspešného konca. V tejto súvislosti sa
chcem poďakovať už pánom starostom
už zosnulému Ing. Leštákovi, p.V.
Koltášovi a Ing. O. Lorkovi za obci
prospešnú prácu.
Pokiaľ ide o ďalšie úlohy , ktoré ma v
prípade zvolenia čakajú, mám k nim
takýto postoj.

V oblasti hospodárenia obce bude
mojim cieľom schválenie obecného
rozpočtu tak, aby zastrešoval hlavné
požiadavky pre rozvoj obce. Prioritou
musí byť transparentný a vyvážený
rozpočet každý vynaložený cent musí
mať svoj dôvod.
Aj keď sa v súčastnej dobe nachádza
financovanie obce dosť v zložitom stave
a podielové dane sú menšie ako v
m inu lost i, m usíme aj z a cenu
rozpočtového provizória udržať chod
obce. Spolu s obecným zastupiteľstvom
chcem prizvať k vypracovaniu aj ľudí
občanov obce, korí v tejto oblasti majú
veľké odborné vedomosti.
Ďalej bude potrebnéoptimalizovaťpočet
zamestnancov obecného úradu z

ospodárenia obce

pohľadu ich konkrétnej potreby ako aj
finančných možností obce.

Je to jedna z veľmi dôležitých oblastí,
na ktoré sa chcem sústrediť. Nechceme
predsa žiť, my a naše deti v špinavej a
zapáchajúcej dedine. Vodovod a hlavne
nová kanalizácia na odvedenie splaškov
môžu k tomu veľkou mierou prispieť.
Mojim cieľom je obklopiť sa ľuďmi,
ktorí v tejto oblasti už niečo dokázali a
ktorím životné prostredie nie je
ľahostajné a sú ochotní preto niečo
urobiť.
Rád bysom sa sústredil na centrum obce,
či už úpravou potokov, výsadbou
okrasných drevín ako aj zachovaním
historického jadra starých domčekov,
ktoré nám pripomínajú život našich
predchodcov.

Rádby som , aby občania v našej obci
žili v harmonických susedských
vzťahoch, aby nedochádzalo k ich
bezdôvodnémunarušovaniu preto, že zlo
iba zloplodí.
V tejto súvislosti chcem spolu s
poslancami tiež pozvať do komisií ľudí,
ktorí dokážu takéto záležitosti rozumne,
bez toho aby niekoho urazili riešiť.

V našej obci v minulosti dobre
fungova l i zbo ry pre občianske
záležitosti, pri ktorých naše ženy , žiaci a
ich pedagógovia pripravovali vkusný
program pri dôležitých udalostiach
obce.Či už išlo o slávnosti, stretnutia s
dôchodcami, narodenie malých občanov
obce až po poslednú rozlúčku.Patrí imza
to vďaka a verím , ža sa nám táto činnosť
bude dariť i naďalej.Je smutné, že naša
folklórna skupina Veršinok obmedzila
svoje vystúpenia , no bohužiaľ aj tu
dochádza ku generačnej výmene a preto
je tu čas, aby mladí mali snahunadviazať
na jej činnosť,pokiaľ ešte bývalí
členovia vládzu odovzdať im svoje
skúsenosti.
Medzi kultúru musím zaradiť aj
vydávanie obecných novín. Sú dobrým
zdrojom pre informovanosť občanov,
hovoria o historii našej obce.Viac by
mali nastavovať zrkadlo tým javom,
ktoré nerobia našej obci dobrémeno.
Šport bol a je dôležitou súčasťou
nedeľných stretnutí na futbalovom
ihrisku.V súčasnej dobe, žiaľbohu je

3.) Oblasť životnéhoprostredia

4.) Oblasť verejnéhoporiadku

5.) Oblasť kultúra a šport

účinkovanie našich futbalistov zastavené.
Nemyslím si, že je tu niekto, kto by chcel,
aby futbal v obci zanikol. V nedávnej dobe
bo l i p r e č l e n o v T J u t v o r en é
zodpovedajúce podmienky o akých sa
pred pár rokmi mohlo iba snívať. Preto sa
v tejto veci musí konať tak, aby sme na
jeseň mohli začať nový ročník. Mojou
snahou bude pomôcť telovýchovnej
jednote. Ale aj vedenie si musí vstúpiť do
svedomia, pretože má veľké rezervy v
obl a s ti n arában ia s f i na nč nými
prostriedkami . Keď si zvolí svoj výbor,
tak tam majú byť takí, ktorí budú aj niečo
robiť, nie sa iba spoliehať na predsedu či
pokladníka: Nepáči sa mi prístup
okresných orgánov TJ, nakoľkov súčasnej
ťažkej finančnej situácii sa musia platiť
nielen rozhodcovia , ale aj delegáti a
pomaly aj čiarový rozhodcovia. Sú to
veľmi zaťažujúce platby na rozpočet TJ. V
súčasnej krízovej dobe, keď si futbalisti
ťažko môžu zlepšiť rozpočet , ako to bolo
v minulosti brigádami, či zberom
železného šrotu.
Takto vidím z môjho predvolebného
hľadiska súčasnosť i budúcnosť našej
obce. Viem, že si teraz položíte otázku,
ako ja, ako budúci starosta v prípade, že
ma zvolíte, chcem zabezpečiť tieto svoje
predvolebné sľuby. Myslím si, že každý
občan tejto obcema pozná a vie, že keďma
požiadal o pomoc, tak som bol vždy
ochotný pomôcť.Ako vodič autobusu som
neraz po 24 hodinnovej zmene bez
váhania zobral nákladné vozidlo a išiel
doniesť drevo, či iný materiál. Popri tom
som robil rekonštrukciu domu, ktorý som
si zakúpil, takže môj život je spojený s
prácou, ku ktorej sa viem vždy postaviť
čelom a robím to s radosťou. Aj keď
možno moji protikandidáti majú vyššie
vzdelanie, nemyslím si, že práca starostu
je iba o tom. Ako som už skôr spomenul,
veľa roboty ohľadom projektov, žiadostí ,
vybavovaní, urobili bývalí starostovia a
poslanci. Myslím, že teraz by obec
potrebovala viac praktikov a viac toho ,
aby starosta bol pri tom, kde sa konkrétne
pracuje a ja chcem byť takým starostom.

Na záver chcem povedať, že nie
je mojím úmyslom znehodnocovať už
vykonanú prácu, ani robiť kauzy proti
mojim protikandidátom. Vážim si
každého občana tejto obce a budem mu
vďačný, keď mi vo voľbách dá svoju
dôveru.

Ľuboš Lešták

PREDSTAVUJEME

Ľuboš Lešták
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Kandidáti na poslancov obecného zastupiteľstva
Ivan Bradáč

Slavomír Elexa

Rozhodol som sa kandidovať preto,
lebo chcem sa podieľať na vytvorení
takých podmienok v obci, aby nielen
moje deti boli hrdé na našu obec, ale aj
v šetci obyvat elia. P onúkam svoj e
o db o r n é e k o no m i c ké z n al o s t i ,
s kú s e n os t i p r i s p r a co v a ní v e c í
finančných.

Kandidatúrou a prípadným zvolením za
poslanca OZ sa zameriam na rozvoj
obce a to budovanie , rekonšrukci e
objektov a obnove priestorov obce,
realizácie enviromentálnych projektov
a najmä zjednotenie vzťahov občanov
Rakovnice, aby sa nám tu krásne žilo.

Ing. Miroslav Genči

Ing. Monika Genčiová

P o n ú k a m od b o r né z n al o s t i p r i
internetizácii verejnej (obecnej) správy.
Chcem pomôcť mojej obci tak, aby sa
postupne stala vzorom pre ostatné obce.

Za svojim volebným programom stojím
a m i e n i m h o p r e s a d z o v a ť v
podmienkach obecného zasupiteľstva.

Ladislav Kováč, JUDr. Oskar Hudec

V rámci možnosti urobíme viacej ako kto
m ô ž e sľ ú b i ť . B u de m e sa s n a ži ť
pok račova ť v a kc iách , kto ré sú už
tradičné pre našich občanov. Ide nám o
spestrenie života obyvateľov obce.

Zameriam sa na sociálnu oblasť spojenú
so starostlivosťou o prestárlych, telesne
postihnutých, všetkých dôchodcov, ako
aj dočasne nezamestnaných.

Chcem sa venovať rodinám s malými
deťmi. Zvyšovať záujem o rozvoj obce z
pohľadu mladých rodín.

Želmíra Németová

Zuzana Teraiová

PREDSTAVUJEME

. .



Oslava životných jubileí

85 rokov

75 rokov

70rokov

65 rokov

Narodili sa

Rozlúčili sme sa

Peter Bradáč september

Ondrej Bradáč september

Mária Popálená december

Veronika Beláková december

Matúš Hala 13. 07. 2010
Samuel Bezek 13. 09. 2010
Natália Tóthová 21. 09. 2010

Mária Feketeová rod. Némethová 30. 08. 2010
81 ročná
Mária Čapóová rod. Leštáková 07. 10. 2010
83 ročná
Oliver Fekete 37 ročný 21.10. 2010
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Z ČINNOSTI BANÍCKEHO SPOLKU

Jubilantom blahoželáme

∗

Z domáceho slovníkaZ domáceho slovníka
viršle
van
vozík

väcé
vajco
vräcia

horúcia
vre
vias
vihläšok

lušivo

košär

knožka
kurizovät

koštovat
koterba
krížom

kotra
kapry

kura
kapravý
klinšok
kvažä
kosátky
kurvapka
koch
krišäl
kliašte
kluška
kalap
kotor
kvaň
keršma
kropí

kepeň
klúš

- párky
- on
- štvorkolesový

vozík
- viac
- vajce
- horúce veľmi, hneď

po uvarení
- horúce
- varí
- voziť
- otvor na vetranie

pivnice, komory
- tenké našiepané a

narúbané drevo na
podpaľovanie

- košiar na drevo, ale
aj ohrada kde boli
ovce

- kotník, členok
- nahovárať, dvoriť

peknej žene
- chutnať, ochutnať
- hlava
- rovno napr. pajdeš

krížom žes lúku
- ktorá
- (ryby) ale aj po

ránu v očiach
- sliepka
- špinavý
- malý klinec aj kvet
- koža
- fialky
- jarabica
- komín
- kričal
- kliešte
- kľučka dverí
- klobúk
- ktorý
- kôň
- krčma
- slabo prší, ale aj

polieva záhradku
- dlhý kabát
- kľúč od zámku ale

aj na povoľovanie
šróbov

Zbiera: Emil Koltáš

Vážení rodičia, milé deti,
r a d i b y s m e v á m d a l i
d o p o z o r n o s t i m o ž n o s ť
n a v š t e v o v a ť t z v .

D e t s k á b e s i e d k a j e

. D e t i s ú
chvíľku na službách Božích a
p o t o m o d c h á d z a j ú d o
upravených priestorov fary, kde
majú vlastný program.

D et ská bes i edka j e t ak
príležitosťou, kde si deti môžu
osvojovať základy viery, učiť sa

D e t s k ú
besiedku.

stretnutím detí vo veku 5-9
rokov, ktoré sa koná v čase
nedeľných služieb Božích teda
o 10.00 hod v Rožňavskom
By s t r om na f a r e

piesne a tvorivo pracovať, im
primeranou formou.

P r e r o d i č o v j e t u z a s e
ponuka zúčastniť sa služieb
B o ž í c h , p r i č o m o d e t i j e
postarané.

Vyučovanie a

a a s i s t u j ú i m
mládežníčky zo zboru.

Ď a l š i e p r í p a d n é
o te j to č innost i

v
Rožňavskom Bystrom u

, alebo na tel. čísle
0918 828 354.

Tešíme sa na vás.

aktivity deti
zabezpečujú Mgr. Patrícia
Šol tésova , Mgr. Marcelka
D o v c o v á

in formácie
získate u zborového kaplána

Mgr.
Jána Galla

Detská besiedka

∗

∗

∗

∗

∗
∗

Srdečne gratulujeme

Pozostalým vyjadrujeme úprimnú sústrasť

SPOLOČENSKÁ KRONIKA, Z DOMÁCEHO SLOVNÍKA
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VYHLÁSENIE KANDIDATÚR

VYHLÁSENIE KANDIDATÚRY

pre voľby poslancov Obecného zastupiteľstva v Rakovnici 27. novembra 2010

vyhlasuje

Bradáč

Elexa

Genči

Genčiová

Hudec

Kováč

Németová

Teraiová

Miestna volebná komisia v Rakovnici podľa § 18 zákona SNR č. 346/1990 Zb. o voľbách do orgánov
samosprávy obcí v znení neskorších predpisov , že pre voľby poslancov Obecného zastupiteľstva
zaregistrovala týchto kandidátov:

1. Ivan 45 ekonóm Rakovnica 92 ĽS-HZDS

2 Slavomír 37 podnikateľ Rakovnica 85 MOST-HÍD

3. Miroslav Ing. 49 technický inžinier Rakovnica 92 ĽS-HZDS

4. Monika Ing. 42 inžinierka ekonómie Rakovnica 93 ĽS-HZDS

5. Oskar JUDr. 43 štátny zamestnanec Rakovnica 68 nezávislý

6. Ladislav 42 podnikateľ Rakovnica 71 nezávislý

7. Želmíra 47 administratívna pracovníčka Rakovnica 142 ĽS-HZDS

8. Zuzana 30 administratívna pracovníčka Rakovnica 26 SNS

Meno a priezvisko titul vek povolanie trvalý pobyt politická strana

VYHLÁSENIE KANDIDATÚRY

pre voľby starostu obce v Rakovnici 27. novembra 2010

vyhlasuje

Gadušová

Genčiová

Lešták

Miestna volebná komisia v Rakovnici podľa § 23 zákona SNR č. 346/1990 Zb. o voľbách do orgánov
samosprávy obcí v znení neskorších predpisov , že pre voľby starostu obce zaregistrovala týchto
kandidátov:

1. Marta Mgr. 55 učiteľka Rakovnica 125 SNS

2. Monika Ing. 42 inžinierka ekonómie Rakovnica 93 ĽS-HDZS

3. Ľuboš 37 vodič Rakovnica190 nezávislý

Meno a priezvisko titul vek povolanie trvalý pobyt politická strana

Zloženie Miestnej volebnej komisie :
Predseda komisie : Fabian
Členovia : Gibasová

: Német
: Kováčová
: Benko

Mgr. Ladislav SNS
Mária MOST-HÍD
Jaroslav ĽS-HZDS
Mária
Ladislav


